
 

IDRÆTSHALLERNES BRUGERRÅD I DRAGØR 
 

DATO Mandag d. 21. november 2022 

TID Kl. 17.30-19.30 

STED Mødelokale 2, 1 sal 

DELTAGERE Mette Kjærgaard, Morten Jensen, Søren H. Schmidt, Steen Nielsen og Rasmus 

Johnsen. 

AFBUD Kurt Christensen, Jeanette Øbo Hansen, Gitte Lauersen, Claes Clevin, Leif Nielsen 

BEMÆRKNINGER beslutningsdygtig ved mindst 3 stemmeberettigede medlemmers 

tilstedeværelse 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden. 
Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra den 14. marts 2023 
Godkendt 

 

3. Meddelelser 

Formand: 

 DGI Motionsuge i uge 41, en succes ift at imødekomme voksne svømmere. God reklame 

gennem DGIs some 

 Jannik fra Dragør Rugby har skrevet til KB om fællesbrug af biblioteks området i HH til 

fællesklublokaler i håb om at styrke samarbejdet mellem foreninger.  

Hollænderhallen: 
MK: Udvikling af fælles E-sport center foreslået.  

RJ: Denne ansøgning er modtaget og kommer i betragtning sammen med mange andre 

interessenters ønsker, fx klub området, specialskole, jobcenter, skole, SFO osv. Det kommer i 

politisk drøftelse i det nye år.  

 Maling af Kongelundshallens loft er ikke del af nuværende budget. 

 

 Mulighedernes hus blev positivt modtaget i det politiske niveau.  

RJ: da projektet ikke er del af kernedriften er det foreløbig ikke i planlægning. Det lader vente på 

nye kræfter. Dog er der modtaget en foreløbig godkendelse af bygningen til overnatning. 

 



 Omstrukturering i Hollænderhallen—betydning for foreningerne og personalet.  

RJ: Der skal skæres 3 administrative årsværk fra personalet i HH. Det betyder hjemmesiden 

fremover vil overgå til under-site af kommunens hjemmesiede. Den nuværende administrative 

medarbejder vil være beskæftiget i HH på deltid og flere af admin opgaverne overgår til en ny 

leder. Booking af lokaler og arrangementer vil også blive varetaget digitalt med længere svar tid. 

Selve service stillingerne (livreddere, halvagter) vedbliver.  

MJ: Vi er bekymret for manglende booking information kan give problemer med planlægning i og 

mellem foreninger.  

SS: Vi bruger hjemmesiden til at se hvornår der er aflysninger. 

KB: 
 

4. Forpagtning (FB) 
• Fremtidens drift af caféen 

• Åbningstider 

Vi har sendt forpagtningsaftalen rundt. Enighed om at den ikke bliver overholdt og er forældet 

Brugerundersøgelse findes ikke brugbar løsning pt. 

MJ: vi savner at caféen har åben når der er stævner i Dragør Badminton. De gange de selv har 

solgt mad i caféen har de tjent godt, men forpagteren mener ikke han kan tjene på at holde åbent.  

SS fortæller at der er kæmpe tilslutning til Tutten i Dragør Boldklubs lokaler.  

MJ: vi undre os over hvad vi får ud af forpagteraftalen når han ikke holder åbent for os, men vi er 

tvunget til at bestille (dyr) mad hos ham når vi har arrangementer.  

RJ vil tage en snak med Sven Ole om aftalen og dernæst inkludere MJ i gennemgang af aftalen. 

 

5. Økonomi. (FB) 
- Budget 2023 

RJ: El., vand og varme har ikke finansieret merforbrug i budgettet, så overforbruget skal 

tages ud af driften. Der er vedvarende besparelser på alle områder. 

 

6. Skoler og Institutioner (FP) 
SN. Åbningstider for hele huset har indflydelse på skolerne. Det er en stor udfordring for skolen 

specielt ift. 9 skolespor samt deres eventuelle eksamener i idræt. 

 

7. Brugerrådets projektplan (FB) 
- Dragør idrætssammenslutning 

Der arbejdes videre med en Sommercamp i uge 32.  



SS har en primus motor i DB som vil indkalde til møde mellem foreninger i Dragør som vil 

bidrage/deltage.  

RJ håber det er muligt at åbne HH for at børnene kan dyrke badminton og svømning bl.a.  

SS vil se på at søge pulje ved Nordea eller DGI 

 

8. Ansøgning fra Dragør Sports og Motionsforening 
 Gårdhaven 

 Ekstra rum 

RJ: Alle områder i HH er med i en helhedsplan med mange aktører i spil. Derfor kan der ikke tages 

stilling til om det gamle rekvisit-rum eller gårdhaven kan overdrages til DSMF.  

SS: DB har stadig brug for omklædningsrum til pigefodbold 

 

9. Evt. 
Vi skal have lavet en mødekalender med 4 datoer for 2023.  

MK sender forslag ud til medlemmer. 

RJ: I løbet af december starter processen ifm ny halinspektør stilling. Hvordan ønsker brugerrådet 

at deltage?  

SS vi vil gerne hjælpe i det omfang RJ mener vi kan/bør.  

Vi læser gerne ansøgninger eller sidde med ved jobsamtaler. 
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